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Abstract (en)
[origin: CA2280545A1] An apparatus for sorting waste material, in particular plastic waste and hollow parts made of plastic. The waste material (4)
to be sorted is placed in an unsorted manner on a conveyor belt (1) and moved below a sensor (2) where it is examined with respect to the type of
material and/or the type of colour and being sorted out depending on the respective type. The apparatus is characterized in that the conveyor (1) is
provided with a grate-like structure and blow-out nozzles (10) which are arranged below the conveyor belt.

Abstract (de)
Vorrichtung zum Sortieren von Abfallstoffen, insbesondere Kunststoffabfällen und Hohlkörper aus Kunststoffen, wobei die zu sortierenden Abfallstoffe
(4) ungeordnet auf ein Förderband (1) aufgebracht werden und im Hinblick auf die Material sorte und/oder die Farbsorte unter einem Sensor (2)
durchgeführt, untersucht und je nach Sorte ausgesondert werden. Um eine hohe Sortierrate bei geringem Flächenbedarf der Sortiervorrichtung
zu gewährleisten ist vorgesehen, daß das Förderband (1) eine gitterartige Struktur aufweist und unter dem Förderband (1) Ausblasdüsen (10)
angeordnet sind. <IMAGE>
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